



Circular

تعميم

For qualified Health Insurance companies and Accredited Healthcare providers.

لمزودي الخدمة المعتمدين وشركات التأمين الصحي المؤهلة

According to the Council of Health Insurance Circulate No. (1029) dated 11/09/1443 AH regarding the launch of the updated essential benefits package issued under Resolution No. 1443-006869 dated 13/08/1443 AH, after taking the sector's views by publishing the policy on the Public Consultation Platform and holding a group of workshops.

إلحاقاً لتعميم المجلس رقم (1029) وتاريخ 1443/09/11هـ بشأن إطلاق حزمة المنافع الإلزامية المحدثة والصادرة بموجب القرار رقم (1443-006869) تاريخ 1443/08/13هـ وذلك بعد أخذ مرئيات القطاع من خلال نشر الوثيقة في منصة استطلاع وعقد مجموعة ورش العمل.

And based on what was stated by the health insurance companies and health care service providers, requesting a postponement to ensure the sector's readiness to implement the benefits of the policy. We inform you of the approval of the Health Insurance Council to postpone the start date of the application to be starting from (01/10/2022 AD).

وبناءً على ما ورد من شركات التأمين الصحي ومقدمي خدمات الرعاية الصحية بطلب التأجيل لضمان جاهزية القطاع لتطبيق منافع الوثيقة. نفيديكم بموافقة مجلس الضمان الصحي بتأجيل تاريخ بدء التطبيق ليكون بدايةً من (2022/10/01م).

The Council stresses the importance of both health insurance companies and healthcare providers reaching full readiness during the specified postponement period.

ويؤكد المجلس على أهمية قيام كل من شركات التأمين الصحي ومقدمي الخدمات الصحية بالوصول إلى الجاهزية الكاملة خلال فترة التأجيل المحددة.

The Council also notes the need for all insurance companies that already issued policies based on the new essential benefit package, must communicate with policy holders to inform them and take all the necessary actions.

كما ينوه المجلس بضرورة قيام شركات التأمين الصحي التي سبق وأن قامت بتجديد وثائق التأمين الصحي بناءً على وثيقة ضمان الأساسية المحدثة التواصل مع أصحاب الوثائق لإخطارهم بالتحديث واتخاذ اللازم.

To review and complete the necessary regarding the mentioned above, and for any inquiries, we may contact us through email: info@cchi.gov.sa

للاطلاع واكمال اللازم حيال ماورد أعلاه، وفي حال وجود استفسارات نأمل التواصل على البريد الإلكتروني info@cchi.gov.sa

The draft of the document can be found by clicking [here](#)

وبالإمكان الاطلاع على صياغة الوثيقة بالضغط [هنا](#)

God bless.،

والله الموفق،،